

Spread the Love Card Making Event

Get ready to unleash your creativity and share a little love with our community! Whether you are sending a heartfelt message to a friend, a squadron mate, or someone special, this is your chance to make it personal and meaningful.

Everyone is welcome! Both students and staff are invited to participate.

What is in store?

Come and join us for a fun and relaxing card-making session! You will have everything you need to create beautiful postcards or greeting cards. In addition, you can send them through our internal mailbox (located at the Success Centre), where they will be distributed to different squadrons, or mail them to someone special of your choice!

Whether you are looking to brighten someone's day within the college or send love beyond, this is the perfect opportunity to spread joy and kindness.

**Don't miss out on the fun—
come and create something
special!**



Activité de création de cartes pour répandre l'amour autour de vous

Préparez-vous à donner libre cours à votre créativité et à répandre un peu d'amour dans la communauté! Voici une belle occasion d'envoyer un message bienveillant, sincère et personnalisé à un·e ami·e, un·e camarade d'escadron ou une personne spéciale.

Tout le monde est encouragé à y participer, les étudiant·es comme les membres du personnel.

Au programme

Joignez-vous à nous pour une séance de création de cartes amusante et relaxante! Vous aurez tout ce qu'il faut pour créer de belles cartes postales ou cartes de vœux. Vous pourrez les mettre dans une boîte aux lettres située au Centre de succès pour qu'elles soient envoyées par courrier interne à des membres des divers escadrons, ou les envoyer par la poste à d'autres êtres chers!

Que vous souhaitiez égayer la journée de quelqu'un au Collège même ou répandre de l'amour à l'extérieur, c'est l'occasion idéale pour propager la joie et la gentillesse.

**Ne ratez pas cette
occasion de vous
amuser et de créer
quelque chose de
spécial!**

📅 **Session 1:** February 3rd, 4 – 6 p.m.
📅 **Session 2:** February 5th, 1 – 3 p.m.
📍 Learning Commons, Massey Library

📅 **Séance 1 :** Le 3 février, 16 h – 18 h
📅 **Séance 2 :** Le 5 février, 13 h – 15 h
📍 Bibliothèque Massey, carrefour d'apprentissage